
Protokoll 
 
Styrelsemöte Karlskoga Golfklubb 

 
Datum: 2024-05-13 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Kansliet, Karlskoga GK 
 
Närvarande: 
Nils Varg  Ordförande 
Bengt Holm  Ledamot 
Christine Granath Ledamot 
Liselott Abrahamsson Ledamot 
Thomas Sättermann Ledamot 
Torbjörn Täpp Suppleant 
Marcus Grimstad Adjungerad 
Mikael Heiche Adjungerad 
 
 
Dagordning 
 

§1 Mötets öppnande  
 Nils hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Val av sekreterare 
 
 Styrelsen beslutade att 
 välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet. 
 

§3 Val av justerare 
 

 Styrelsen beslutade att 
 välja Mikael Heiche att justera protokollet. 
 

§4 Godkännande av dagordning 
 
 Styrelsen beslutade att 
 godkänna dagordningen. 

 
§5 Föregående protokoll 

 
Styrelsen beslutade att 
 godkänna protokoll från Karlskoga GK:s ordinarie styrelsemöte 
 2023-03-11 och lägga den till handlingarna med följande ändring. 
Liselott reserverar sig angående neddragningar av personal. 

 
§6 Rapport från verksamheten  

 Marcus föredrog rapporten från verksamheten, se bifogad bilaga. 
  

 
§7 Ekonomirapport 

Marcus gick igenom ekonomirapporterna. 
 
 



 
§8 Rapport från banan 

Mikael föredrog rapporten från banan, se bifogad bilaga. 
Onsdag 15 maj kommer Nerike Skog & Trädgård med en Husqvarna Ceora 
som skall gå som demo på 18-hålsbanan under ett par veckor. 
Vi har två personer från Samhall som skall göra praktik under fem veckor. 

 
§9 Rapport från kommittéer   

 Senior- och juniorkommittén har inkommit med minnesanteckningar, se 
bifogade bilagor. 
 

§10 Rapport från distriktsstyrelsen 
Inget att rapportera, nästa möte genomförs torsdag 16 maj. 
 

§11 Arbetsgrupper styrelsen 
 

Tillgänglighet: 
- 

 
Fastighet:  
Bengt gick igenom inventeringen av fastigheter. 
Diskussion om upplägg och genomförande. Utskick under nästa vecka för att 
komma vidare. 

 
Pro: 
- 
 
Organisation: 
 - 

 
 

§12 Åtgärdslistan 
Marcus gick igenom och kompletterade åtgärdslistan, se bifogad bilaga. 
 

§14 Övriga frågor 
Marcus informerade att Per Söderström och Jan Wilhelmsson är utsedda till 
nya lagledare för representationslaget herrar. 
 
Lennart Nilsson har gjort en grov kalkyl på tak och väggar till 8 utslagsplatser 
på rangen. Materialet utan färg kostar ca 70 tkr och de är villiga att utföra 
arbetet under hösten. Marcus kollar med återförsäljare av TrackMan Range om 
pris och krav på mått och utförande av konstruktionen för framtida installation 
av systemet. 
 
Diskussion om behovet av renovering/utökning av personalutrymmen för 
banpersonalen. Bengt kallar till möte med banpersonalen för att komma vidare. 
 
 
 
 

§15 Nästa styrelsemöte, mötets avslutande 
 Nästa styrelsemöte genomförs 24 juni kl. 18.00. 
 Nils tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 
 



 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Marcus Grimstad   Mikael Heiche 
 
Planerade möten 2024 
 
2024-06-24 
2024-08-19 
2024-10-21 
2024-11-28 (höstårsmöte) 



Rapport från verksamheten maj 2024 

Vi är idag 1 620 medlemmar vilket är 25 färre än vid samma tidpunkt 2023 men 76 fler än för två 

månader sedan. De senaste veckorna har det varit stort inflöde av både nya och återkommande 

medlemmar i klubben.  

Vi har till och med idag 38 anmälningar till årets första grupper för Grönt Kort. 

Städdagen genomfördes 20 april med 54 deltagare.  

De flesta banor i Värmland har fortfarande stängt efter en tuff övervintring vilken ger en del tidiga 

greenfeeintäkter som vi inte brukar ha. Karlstad GK och Bryngfjorden skall enligt uppgift inte öppna de 

närmsta 10 dagarna. 

Bilförbudet togs bort i måndags och det är full fart på uthyrningen.  

Årets första klubbtävling 18 maj, Race to España, ser ut att bli fullbokad med totalt 72 lag. 

Kiosken öppnade 1 maj och restaurangen 6 maj. När det gäller restaurangen är det en liten smygöppning 

då de håller på att utforma verksamheten i en lite mindre skala. Det blir samma öppettider som tidigare 

men ingen dagens lunch på samma sätt som tidigare år med flera rätter att välja mellan. Det kommer 

finnas en rejäl salladsbuffé med protein med ungefär samma upplägg som på ICA och Coop där priset 

baseras på vikt men även en varm rätt att välja på. Det kommer även finnas en meny med några 

varmrätter efter lunchtid och större utbud på smörgåsar. 

Det fortsätter att strula med Finqr med bland annat återrapportering via SIE-fil och jag kan inte slutföra 

bokföringen för mars månad eller lämna momsrapport till Skatteverket innan det är löst. Jag kommer 

med största sannolikhet bryta avtalet med dem i förtid då det inte har levererat det de har lovat. Avtalet 

gäller i två år 2024-2025. Jag tittar redan på årsfakturering 2025 via Min Golf. Om inte SGF kan erbjuda 

familjemaxbelopp när man fakturerar via Min Golf får vi lösa det internt. Det kommer vara tidskrävande 

men då har vi återigen möjlighet att erbjuda medlemmarna betalning via autogiro. Jag kikar även på en 

variant där vi kan ansluta oss till Epassi men där medlemmen står för avgiften, 10% av förmedlat belopp. 

2024-05-07 

Marcus Grimstad 



Banrapport maj-2024 

Äntligen är värmen här men snart är det för torrt. 
 
Greener , tees och fw har fått sina första gödselgivor och tillsammans med värme och vatten så 
kommer vinterskadorna börja växa ihop. Tyvärr när man får sådana här mögelskador/isbränna är 
det ingen kvickfix utan det är tiden som gäller. I juni så har det mesta växt ihop om vädret är med 
oss. Greenerna luftades v.19 med Air2g2 och ska klippas på 3,3 mm från v.20 och vi öppnar 
ordinarie grästee på samtliga hål. Tee på hål 7 kommer det att användas matta några dagar i 
veckan pga hårt slitage. Fairways har torkat upp skapligt men det är fortsatt blött på hål 10 på ca 
30 m2.  

Vädret blir soligt och varmt framöver och vi måste köra vattentåg på hål 9 och 15 2 ggr/dag så att 
sådden tar sig. Dräneringsspåren är sådda med ett snabbetablerat rajgräs som gror på 5-7 dagar 
under bra väderförhållanden.  

V.20 så ska matjord och frö läggas ut på de områden där det ligger schaktmassor i ruffen och 
mejl har gått ut till medlemmarna om hjälp. Hittills har vi fått 2 svar.  

I år så för vi statistik på bränsleförbrukning på green, tee, fw, semiruff och ruffklippare. Fram till 
12/5 så har vi förbrukat totalt 442 L.  

 

/M.Heiche 



Anteckningar från juniorgruppens möte ang. lokal för träning 2024-03-18 

 

Närvarande : Henrik Jern, Janne Jacobsen, Liselott Abrahamsson, Thomas Sättermann, Bengt 

Holm 

 

Karlskoga GK betalar 2 timmar i veckan för att juniorerna ska kunna träna inomhus med hjälp av 

Trackman.  

Deltagandet har varit 4-5 personer per tillfälle, men eftersom lokalen är liten så blir träningen 

inte särskilt effektiv. 2 personer är lagom i den lokalen. Man reser även till Lanna och tränar hos 

Bumle en gång i veckan. 

Vi har möjlighet att hyra en lokal själva under Spongs bokhandel för 2000 SEK/mån. Men efter 

diskussion bestämde vi att tacka nej till den lokalen. 

Önskemålet från gruppen är på kort sikt, en lokal med plats för 3-4 slagmattor mot nät, där vi 

eventuellt anskaffar en Trackman-utrustning. Gärna leasing för att säkra behovet samt även se 

hur utvecklingen med andra aktörer i Karlskoga fortskrider. 

Bengt Holm lovade att kolla vidare efter alternativ. 

 

Thomas Sättermann 

 



KLUBBHUS – UTVÄNDIGT
FASAD MOT ÖSTER
Fasad mot öst målades förra året och är i bra skick.

• Fönster och dörrfoder behöver målas under året.
•  Gavelspets mot öster behöver målas under året.
•  Fönster på gavelspets behöver nytt fönsterkitt och 

ommålning under året.
•  Ramp till övervåningen behöver nytt virke och 

räcke under året, bedöms som en säkerhetsrisk.

FASAD MOT SÖDER
Vägg vid bilgarage ser bra ut.

•  Vägg till kansli behöver målas under året.
•  Fönster till kansli måste bytas med fördel under 

året.
•  Foder till pardörr måste bytas, med fördel under 

året.
•  Takfotsbräda måste bytas och målas, med fördel  

under året.

FASAD MOT VÄST
• Fasad bör målas 2025.
• Fönster bör kittas och målas under året.
• Fönsterfoder och vindskivor bör målas under året.
• Skada på hängränna bör åtgärdas under året.
• Skadad Steniskiva på grunden bör bytas.

FASAD MOT NORR
Fasad bör målas 2025.
• Målning alternativt byte av vindskivor bör utföras 

under året.

ÖVRIGT
• Altan och räcke bör oljas in under våren.
• Tak bör besiktas, trasiga pannor bytas.

INVENTERING  
AV BYGGNADER 
2024-04-15



KLUBBHUS – INVÄNDIGT
Kök och restaurang bedöms vara i bra skick och 
åtgärder bör diskuteras i samråd med arrendator.
 Den allmänna bedömningen i övrigt är att klubb-
huset är i relativt bra skick invändigt.

• Belysningsarmaturer i förrum till toaletter bör 
bytas till LED-armaturer snarast.

• Handfat ”bakom disk” bör kollas och vattenlås 
rengöras.

• Uppvärmningen är direktverkande el och ett antal 
luftvärmepumpar, en utredning bör göras avseende 
styrning alternativt annan uppvärmning.

• Utredningen bör även omfatta ventilation.

STARTERHUS
• Utvändig tvätt av huset bör utföras under året.
• Målning av vägg mot söder bör utföras under året.
• Inoljning av altan och räcke bör utföras under 

året.
• Lämplig behandling av golv i stugan bör utföras.

BAGFÖRRÅD
• Utvändig tvätt av väggar bör utföras under året.
• Målning av vindskivor och knutplåtar bör utföras.
• Trasigt utvändigt vägguttag på vägg mot väster 

bör bytas omgående. 



VERKSTAD/PERSONALRUM 
– UTVÄNDIGT
FASADER MOT ÖST/NORR/VÄSTER 
• Väggar, foder, knutbrädor, fönster samt vindskivor 

bör målas under året.

FASADER MOT SÖDER
• På fasad mot söder måste väggpanel och foder 

bytas och målas 2025.

Container på verkstadsplan bör förses med målas 
träpanel alternativt målas i närtid.

VERKSTAD/PERSONALRUM 
– INVÄNDIGT

PERSONALRUM BÖR RENOVERAS.
Omklädningsrum och dusch bör åtgärdas inom de 
närmaste åren.

Diskussioner har förts om utveckling av personal-
rummen i byggnaden.

Beslut bör tas innan renoveringar startas.
Inventeringsgruppen diskuterade om det kan vara 

en lösning att iordningställa en ny verkstadsdel i kall-
utrymmet som finns efter den förra maskinhallen.

Den lösningen kan medföra mer ändamålsenliga 
verkstadslokaler.

Personalrum kan då utökas i nuvarande verkstads-
del, nuvarande personaldelar blir en del i det nya.

Denna lösning blir sannolikt enklare och billigare 
än att bygga nya personalutrymmen i kallutrymmet.

Beslut om inriktning bör tas i närtid.
I övrigt bör det installeras brandlarm i verkstads-

delen.

NYA MASKINHALLEN
Stora värden i fordon m.m. varför brandlarm bör 
installeras.



BYGGNADER FÖR 
UTHYRNING
ALLMÄNT
Innan åtgärder på byggnaderna påbörjas bör styrel-
sen ta beslut om klubben ska bedriva uthyrning av 
övernattningslokaler.

Befintliga lokaler håller en relativt låg standard 
relativt långt från klubbhus och parkering.

Byggnader kommer dessutom att kräva årligt un-
derhåll och tillsyn samt kostnader för uppvärmning 
mm.

Sannolikt blir kostnaderna avsevärt högre än in-
täkter för uthyrning.

Alternativet kan vara utökning av ställplatser.
Dessutom bör hänsyn tas till utbud av lediga spel-

tider samt tillgång till vaktmästare och städpersonal.

STUGOR
Stugorna bör målas utvändigt i närtid.
• Altan och räcke inoljas.

Innan åtgärder bör styrelsen fatta inriktningsbe-
slut avseende uthyrningsverksamhet. 

Om beslut fattas om fortsatt uthyrning förslår 
inventeringsgruppen att stugorna flyttas närmare 
klubbhuset (toaletter och våtutrymmen) alternativt i 
anslutning till Frökenborg.

Fattas beslut att klubben inte ska ha byggnader för 
uthyrning bör stugorna avyttras alternativt användas 
till annat.

Ett alternativ kan vara att de används som toalet-
ter eller raststugor på banan.

FRÖKENBORG
• Tvättning och besiktning av tak bör utföras under 

året.
• Trasiga pannor byts.
• Målning av fasader, fönster, foder, knutbrädor 

samt vindskivor bör utföras omgående.
• Ett antal fönster måste kittas före målning.
• En del virke behöver sannolikt bytas.  

Innan åtgärder bör styrelsen fatta inriktningsbeslut 
avseende uthyrningsverksamhet.

Om beslut fattas om fortsatt uthyrning bör över-
våningen renoveras och nya sängar m.m. anskaffas.

Fattas beslut att klubben inte ska ha byggnader 
för uthyrning bör byggnaden avvecklas alternativt 
användas som raststuga för banpersonal.

Karlskoga 2024-w04-17
Anders Madsen



Minnesanteckningar från Seniorkommitténs möte 20240325  

 
Närvarande: 
 

Manfred Wasserfaller , Leif Herlufsén , Mats-Olov Engström , Marga Carlsson , 
Thomas Sättermann samt Bo Lindstedt 
 

Ej närvarande: Per-Anders Fors 
 

 
Ekonomi & Priser: 
 

• Det blir fler priser i singeltävlingarna och färre i Order of Merit. 
 

• Priser i Order of Merit bestämmes efter avslutad säsong. 
 

• Vi diskuterade ev förändringar i årets Order of Merit men 

beslutade att vi låter den vara som den var ifjol då vi ser att det 
blir för mycket handpåläggning och låter istället GIT sköta det åt 

oss. 
 

• Beroende av deltagarantalet vid singeltävlingarna fördelas priser enligt 

följande: 
 

5 priser vid 80 deltagare eller fler 
4 priser vid 50-79 deltagare 
3 priser vid mindre än 50 deltagare 

 
Måndagsgolfen: 

 
• Nya tävlingsbestämmelser inkl spelprogram för 2024 finns nu att se på 

klubbens hemsida under klubben/senior. 

 
• Måndagsgolfen är öppen för alla från och med 13 års ålder. 

 
• Vi beslutade om att skicka ut ett ” Nyhetsbrev ” för att 

marknadsföra tävlingen bättre. 
 

• Vi kommer att göra en arbetsfördelning för Måndagsgolfen för att 

på det sättet avlasta övrig personal så mycket som möjligt.  
 

 
 
 

Nästa möte: 
 

• Måndagen 20240522 kl 15:00 , Bosse fixar fikabröd 
 
         Seniorkommittén // manfred wasserfaller 
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